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INCOME TAX WEBINARS
As the tax season is approaching COSTI’s International Student Connect (ISC) program in collaboration with Canada Revenue Agency (CRA) 

and the Ontario Ministry of Finance would like to invite you to attend a free, one-and-a-half hour webinar designed to help international and 
domestic students understand personal income tax, credits, and benefits. 

The webinar will be conducted by Jeremy Bertrand, Senior Program Advisory Specialist in the Ontario Ministry of Finance and Canada 
Revenue Agency (CRA). There will also be representatives from CRA to answer questions. 

We are offering this webinar on five different dates and times to be able to accommodate everyone.
Please share the links below with your clients (international and domestic students) and your network. 

Understanding Ontario’s Personal Income Tax, Credits and Benefits 
for International Students.

https://events.teams.microsoft.com/event/bcd6e634-1039-4224-8039-4abbbf8550fb@0fa31316-6c1f-4c20-bb26-96bd6c9a8c1a
https://events.teams.microsoft.com/event/35985d8e-bf47-47e4-8208-dc24efe07ff5@0fa31316-6c1f-4c20-bb26-96bd6c9a8c1a
https://events.teams.microsoft.com/event/0f5fcec8-c9f3-451d-8fb1-919fa09704d0@0fa31316-6c1f-4c20-bb26-96bd6c9a8c1a
https://events.teams.microsoft.com/event/70e64751-603d-454d-b098-ef0aa7a04df9@0fa31316-6c1f-4c20-bb26-96bd6c9a8c1a
https://events.teams.microsoft.com/event/65eb91cd-aaec-4622-b34c-c24f38c74acb@0fa31316-6c1f-4c20-bb26-96bd6c9a8c1a
https://events.teams.microsoft.com/event/c6288c71-e9c1-41ea-b981-62502f4255f4@0fa31316-6c1f-4c20-bb26-96bd6c9a8c1a
https://events.teams.microsoft.com/event/deadb411-5100-41d1-bd16-249edaa9c0ce@0fa31316-6c1f-4c20-bb26-96bd6c9a8c1a


Étudiants Internationaux

SE CONNECTENT
International Student

C O N N E C T

Webinaire sur l'Impôt du Revenu
À l'approche de la session d'impôt, le programme Étudiants internationaux se connectent (EIC) de COSTI, en collaboration 
avec l'Agence du revenu du Canada (ARC) et le ministère des Finances de l'Ontario, aimerait vous inviter à assister à 
un webinaire gratuit d'une heure et demie conçu pour aider les étudiants internationaux et nationaux à comprendre l'impôt 

sur le revenu des particuliers, les crédits et les avantages. 

Le webinaire sera animé par Jeremy Bertrand, spécialiste principal des conseils en matière de programmes au ministère 
des Finances de l'Ontario et à l'Agence du revenu du Canada (ARC). 

Des représentants de l'ARC seront également présents pour répondre aux questions. 

Veuillez partager le lien ci-dessous avec vos clients (étudiants internationaux et nationaux) et votre réseau. 

Comprendre l'impôt sur le revenu des particuliers, les crédits et les avantages de l'Ontario 
pour les étudiants internationaux

https://events.teams.microsoft.com/event/1ea28cc1-8052-4b04-b8e3-45ce2762b4a2@0fa31316-6c1f-4c20-bb26-96bd6c9a8c1a
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